
Bepaal mee onze koers en word lid van de N-VA
Beste Dendermondenaar

We  starten stilaan de voorbereidingen van het jaar der 
verkiezingen. Ergens in de l ente  van 2024 zijn er de Europese, 
Federale en Vlaamse verkiezingen. Enkele maanden later, in de 
herfst, zijn er de gemeenteraadsverkiezingen. 

Het is tijd om onze koers voor dat jaar te bepalen. Niet alleen 
organiseert onze partij haar groot ledencongres in mei. Ook lokaal 
geven we onze leden inspraak in ons partijprogramma. Het is nu 
de moment om u aan te sluiten en mee die koers te bepalen. Voor 
slechts 12,50 euro (voor dertigplussers) en vijf euro (voor iedereen 
jonger dan dertig jaar) bent u een heel jaar lid. U krijgt voor dat 
lidgeld niet alleen uitnodigingen om inhoudelijk mee te denken. 
We bieden ook vaak unieke en ontspannende activiteiten aan. 
Zo bezoeken we op 22 april de werkplekken van onze twee 

volksvertegenwoordigers Marius Meremans en Tomas Roggeman. 
Ze zullen ons respectievelijk rondleiden in de gebouwen van het 
Vlaams Parlement, de Kamer en Senaat. 

De N-VA heeft ook uw engagement nodig. In Dendermonde trekken 
we onze ‘kracht van verandering’ ook de volgende bestuursperiode 
door. We zoeken daarom vers bloed om deel uit te maken van onze 
ploeg. We zoeken gedreven mensen, met een hart voor onze stad. 
Hebt u interesse? Contacteer ons via dendermonde@n-va.be. 

Samen maken we verder werk van een 
Sterker Dendermonde!

Wouter Rogiers,
voorzitter N-VA Dendermonde

Diependaele durft… 
en komt naar 
Dendermonde

N-VA Dendermonde – Buggenhout – Lebbeke

N-VA Gespreksavonden

Diependaele Durft

Minister Matthias Diependaele

10 mei 2023
CC Belgica Dendermonde
20.00 uur

Vlaams minister van Financiën en Begroting, Wonen en Onroerend Erfgoed 
Matthias Diependaele komt naar Dendermonde en zal het hebben over onze 
identiteit, onze (socio-)economie en onze toekomst. We hebben meer dan ooit 
nood aan mensen die durf en daadkracht tonen. Vlaams minister Diependaele 
geeft alvast het goede voorbeeld. Of het nu gaat over onze identiteit, onze 
economie en onze toekomst: Diependaele durft … zaken te benoemen om ze 
aan te pakken en dus te verbeteren. Kortom, een interessante uiteenzetting en 
denkoefening waar iedereen welkom is. De toegang is gratis.

Voor in uw agenda

Fractievoorzitter 
Peter De Roover

14 juni 2023
De Pit Buggenhout

Kamerlid 
Theo Francken
10 oktober 2023
CC De Biekorf Lebbeke
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“Confederalisme is de enige uitweg,” zegt Erika Cleymans
Sinds kort kennen we een nieuw bestuurslid bij N-VA Dendermonde. Erika Cleymans is een geboren en getogen Dendermondenaar. 
Zij werkt als juridisch assistente voor een advocatenkantoor in Aalst. Ze is er voornamelijk verantwoordelijk voor de dossiers rond 
collectieve schuldenregeling en bewindvoering. Waarom zij voor de N-VA koos? Dat is duidelijk. 

“Confederalisme is de enige uitweg voor België”, zegt Erika. “De huidige regering zonder Vlaamse meerderheid 
heeft gezorgd voor economische achteruitgang, hoge schuldenlast en desastreus migratiebeleid. Ook op 
professioneel gebied stoot de straffeloosheid en de logheid van het justitieel apparaat mij voor de borst. Daar 
moet verandering in komen,” besluit ze. In haar vrije tijd zwemt Erika graag en spendeert ze veel tijd met het 
spelen en het verzorgen van haar twee Griekse kattengodinnen Themis en Eris.

We heten Erika van harte welkom in het bestuur!

Hervorming stedelijk 
vrijwilligersbeleid
Stad Dendermonde heeft een nieuw vrijwilligersbeleid. 
Voor elke vrijwilligerstaak is er nu een aangepaste en 
duidelijk omschreven waardering voorzien. “Voordien 
was er geen uniforme behandeling van al onze vrijwil-
ligers. Een hervorming drong zich op, aangezien onze 
bijna 1000 vrijwilligers de waardering moeten krijgen 
die ze verdienen”, zegt schepen Tomas Roggeman.

Help mee met de paddentrek!
In het voorjaar vindt er jaarlijks een paddentrektocht plaats. 
De amfibieën ontwaken uit hun winterslaap en trekken van hun 
overwinteringsplek terug naar de poel of vijver waar ze zich voort 
planten. De straat oversteken is voor die diertjes natuurlijk niet zonder 
risico. Daarom ondersteunt de Stad graag de paddenoverzetacties die 
2023 op twee locaties werden georganiseerd.

Schepenen Marius Meremans en Tomas Roggeman gaven alvast het 
goede voorbeeld en hielpen tijdens de actie.

  Ontbijt Jong N-VA Dender met Els Van Doesburg
  Valentijnactie

Voor een veilig Dendermonde
Patrick Van Campenhout peilde in de gemeenteraad naar de stand van zaken in de 
strijd tegen de radicalisering in onze stad. Daaruit blijkt dat er in 2022 geen enkel 
nieuw dossier inzake radicalisering opgesteld werd. Daarnaast zetten we ook in op 
de bescherming van de hulpdiensten.

Radicalisering
In 2021 ging het nog om drie dossiers. 
“Een goede evolutie”, zegt gemeenteraads-
lid Patrick Van Campenhout. “Het sterke 
integratiebeleid dat onze partij in 
Dendermonde voert, draagt daartoe bij. 
Want wie Nederlands leert en deelneemt 
aan de samenleving, loopt minder risico 
op radicalisering.” 

Geweld tegen hulpdiensten
Daarnaast laaide het geweld tegen hulp-
diensten in verschillende steden opnieuw 
op. Raadslid Hilde Raman nam de situatie 
in Dendermonde onder de loep. Sinds 2019 
waren er in Dendermonde maar liefst 874 
gevallen van agressie tegen de hulpdiensten. 
“Het overgrote deel van de burgers waar-
deert de hulpdiensten en  Dendermonde 
beschermt ondertussen haar hulpdiensten. 

We zetten in op nieuwe werkprocessen en 
starten een hondenbrigade. We voorzien 
ook de mogelijkheid tot het dragen van 
bodycams. We zien een dalende trend in 
agressiegevallen,” zegt gemeenteraadslid 
Hilde Raman.

Enkele leuke  
momenten!

dendermonde@n-va.be
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Nieuwe samenwerkingsovereenkomst met VPK
De gemeenteraad zette onlangs het licht op groen voor een nieuwe samenwerkingsovereenkomst met VPK Pachaging. Binnen 
deze nieuwe overeenkomst decarboniseert VPK haar bedrijvigheid en starten ze een onderzoek op om een warmtenet in het 
stedelijke gebied van Dendermonde te realiseren. 

“We gaan onderzoeken waar er nog bedrijven zijn die warmteoverschotten hebben, en waar er bedrijven zijn die net warmte nodig 
hebben”, zegt schepen van Stadsontwikkeling Marius Meremans. “Het is maar logisch dat we proberen om overschotten te capteren, 
anders gaat die warmte verloren. Naast grote warmteverbruikers zoals een ziekenhuis, school of sporthal, willen 
we ook woonwijken aantakken op dit warmtenet. Zo willen we propere en zekere energie waarborgen voor onze 
burgers.” 

Het onderzoek is nu van start gegaan, maar het wordt een proces van enkele jaren. VPK zal tegen 2030  
overschakelen op groene energie en van dat momentum willen we nu samen gebruik maken.

Marius Meremans, schepen van Stadsontwikkeling

Akkoord verkoop WZC Hof ter Boonwijk
De stad en VZW Broeders van Liefde sloten een overeenkomst voor de verkoop en het behoud van rusthuis Hof ter Boonwijk in 
Sint-Gillis. Daar zijn momenteel 97 plaatsen, maar 60 daarvan verhuizen naar het gloednieuwe rusthuis De Cocon in Baasrode.

“Het gebouw behoudt haar zorgfunctie dankzij die overname. Dat was voor ons van groot belang aangezien we voldoende plaatsen 
voor onze ouderen willen voorzien”, zegt schepen van Ouderenzorg Tomas Roggeman. 

De 37 overgebleven kamers in Hof ter Boonwijk zullen grondig worden gerenoveerd. Het is dan aan de bewoners 
en het personeel om te kiezen of ze blijven of verhuizen naar het nieuwe rusthuis in Baasrode.

Tomas Roggeman, schepen van Ouderenzorg

  Schepen Els Verwaeren bakt wafels         
    voor de jeugdboekenmaand.   Het Camille Marchantplein werd heringericht.   Onze leden bogen zich over thema’s richting de 

gemeenteraadsverkiezingen op onze denkdag.

Bankautomaten behouden in elke deelgemeente
Onze N-VA-fractie vestigde in de gemeenteraad, bij monde van gemeenteraadslid Bart Claes, de aandacht op 
het verdwijnen van geldautomaten in Dendermonde. Hij kreeg daarbij ook steun vanuit andere fracties. Het 
schepencollege zal een brief versturen naar Febelfin, Batopin en alle grootbanken met de vraag tot overleg en 
inspanningen te doen om op ons grondgebied meer geldautomaten te voorzien.

Bart Claes, gemeenteraadslid

www.n-va.be/dendermonde
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


